

Non-Disclosure and Code of Conduct Agreement

English

Prior to the start of your exam, you must read and accept the terms of the NERC Non-Disclosure Agreement onscreen before continuing to the exam. If you select Decline, the system will prompt you to verify that you want to accept Decline. If you select Decline a second time, your exam will end and show as Refused and you will not be able to continue to the exam. Your exam fee will be forfeited. This attempt in your records will show as Refused. If you want to take another exam you will need to register/pay for the exam in SOCCED. Please review the terms of the Non-Disclosure Agreement (NDA) now so you are fully prepared to either Accept or Decline the NDA.

Non-Disclosure and Code of Conduct Agreement

This exam is confidential. You are expressly prohibited from disclosing, publishing, reproducing, or transmitting this exam, in whole or in part, in any form or by any means, verbal or written, electronic or mechanical, for any purpose, without prior written consent. The exam questions are the sole property of NERC. Candidates are prohibited from downloading, taking screens shot of, or otherwise copying the exam questions in any format. Distributing, transferring, selling or otherwise sharing or publicly posting exam questions is strictly prohibited. Candidates that engage in such activity will have their credentials revoked and may be subject to other consequences as the law permits.

French

Avant de débiter votre examen, vous devez lire et accepter l'accord de non-divulcation à l'écran. Si vous choisissez REFUSER (Decline), le système vous demandera de confirmer votre choix de refus. Si vous sélectionner de nouveau REFUSER, votre examen de terminera et vous ne serez pas en mesure de poursuivre. Les frais payés pour l'examen ne seront pas remboursés. Cette tentative d'examen paraîtra à votre dossier comme étant un refus. Si vous désirez par la suite faire un autre examen vous devrez vous inscrire et payer à nouveau dans SOCCED. Veuillez consulter dès maintenant les termes de l'accord de non-divulcation (DNA) afin d'être pleinement prêt à accepter ou refuser l'accord.

Accord de non-divulcation et code de conduite.

Cet examen est confidentiel. Il vous est expressément interdit de divulger, publier, reproduire ou transmettre cet examen, en totalité ou en partie, sous quelque forme ou par quelque moyen que ce soit, qu'il soit verbal, écrit, électronique ou mécanique, à quelque fin que ce soit, sans consentement préalable écrit. Les questions de l'examen sont la propriété exclusive de NERC. Il est interdit aux candidats de télécharger, de prendre des captures d'écrans ou de copier de quelque manière que ce soit les questions de l'examen, sous quelque format que ce soit. La distribution, le transfert, la vente ou tout autre partage ou publication publique des questions de l'examen est strictement interdit. Les candidats qui se livrent à de tels activités verront leurs identifications révoqués et pourront être soumis à d'autres conséquences, conformément à la loi.